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DOPRAVNÍ VÝBOR 
 Zastupitelstva Jihočeského kraje 

Tajemník výboru: Ing. Šárka Dupalová, tel. 386 720 462 e-mail.: mailto:dupalova@kraj-jihocesky.cz 

 

 
       České Budějovice dne 14. 2. 2024 

 
 

Zápis č. 25 
 

z jednání Dopravního výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje, které se konalo 
dne 13. 2. 2024 od 13:00 hod., videokonferenčně 

 
 

Přítomni: 
Členové výboru: Ing. arch. Petra Trambová – předsedkyně, Ing. Karel Vaškovský, 

Ing. Martin Kákona Ph.D., Ludmila Pánková, Mgr. Pavel Mráček, 
Ing. Lukáš Mašín, Mgr. Viktor Lavička, JUDr. Martin Kupec Ph.D., 
Ing. Václav Protiva, Mgr. Pavel Eybert, Ing. Miroslav Joch, Ing. Pavel Pavel, 

Omluveni: Bc. Jiří Švec 
 
 
Začátek jednání: 13:00 hodin. 
 

Paní předsedkyně Trambová zahájila jednání, dále představila body programu. 

 

 

Program: 

 

1) Smlouva o úhradě kompenzace na zajištění dopravní obslužnosti veřejnou linkovou osobní 

dopravou mezi Jihočeským krajem a Jihomoravským krajem a Dodatek č. 6 ke Smlouvě  

o zajištění železniční osobní dopravy mezikrajskými vlaky mezi Jihočeským krajem a Krajem 

Vysočina 

2) Zkvalitnění železniční dopravní infrastruktury ve směru České Budějovice → Brno, Ing. Kafka 

3) Různé 

 

1) Smlouva o úhradě kompenzace na zajištění dopravní obslužnosti veřejnou linkovou osobní 
dopravou mezi Jihočeským krajem a Jihomoravským krajem a Dodatek č. 6 ke Smlouvě  
o zajištění železniční osobní dopravy mezikrajskými vlaky mezi Jihočeským krajem a Krajem 
Vysočina 
Paní Tetourová předala slovo panu Kafkovi – Jikord pro přednesení materiálu. Kafka – mezikrajské 
smlouvy, s Jihomoravským krajem jde vyrovnání autobus. dopravy za výkony, které jezdíme my 
v Jihomoravském kraji a obráceně, nelze zápočtem, proto rozděleno na dvě částky. Další železniční 
smlouva s Krajem Vysočina, na trati Tábor – Chýnov, a Dačice – Slavonice. Jedná se o technický 
materiál, který se každoročně mezi kraji uzavírá. Poté členové souhlasně přijali usnesení. 
 
U s n e s e n í   č. 24/2024/DV-25 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
doporučuje  
zastupitelstvu kraje schválit  
1. Smlouvu o úhradě kompenzace na zajištění dopravní obslužnosti veřejnou linkovou osobní dopravou 
mezi Jihočeským krajem a Jihomoravským krajem uvedenou v příloze č. 1 tohoto materiálu, 
2. Dodatek č. 6 ke Smlouvě o zajištění železniční osobní dopravy mezikrajskými vlaky mezi Jihočeským 
krajem a Krajem Vysočina uvedený v příloze č. 2 tohoto materiálu. 
Hlasování 11/0/0 
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2) Zkvalitnění železniční dopravní infrastruktury ve směru České Budějovice → Brno, Ing. Kafka 
K dopisu se členové výboru vyjadřovali v prvé řadě s díky Jikordu za přípravu dopisu. Další připomínky 
budou následně zapracovány do textu dopisu. 
Lavička – potvrzuje komplikace na trati do Brna, směr na Jihlavu bude největší problém, časté výluky, 
málo náhradních autobusů, jakákoliv aktivita vítána, zlepšením železniční dopravy by se ulevilo i obcím 
bez obchvatů čelícím vysoké dopravní zátěži 
Mašín – děkuje za vznik dopisu, má k doplnění 4 připomínky.  Ke zkrácení doby mezistátní dopravy 
Linec – Praha došlo ke zlepšení pouze na trase Praha – Č. Budějovice, dále na Linec je to katastrofa. 
Projekt Nemanice – Ševětín největší projekt, je třeba dát na první místo. Máme právo na stejný přístup 
k infrastruktuře jako jiné kraje. Doplnění do dopisu pan Mašín pošle, konečnou redakci provede paní 
Tetourová s panem Kafkou. 
Protiva – dotaz, kdo bude posílat dopis? Kdo předkládat a komu? Lepší varianta na úrovni ZK 
(zastupitelstva kraje), případně i rady. 
Kákona – též pochvala panu Kafkovi, ještě k doplnění dvě připomínky. 1) Náznak řešení, co s tím má 
Ministerstvo dopravy udělat. 2) Další připomínkou je nutná obnova vozby, ČD nedodržují smlouvu, na 
R11 A i B, celý vlak k dispozici wi-fi - toto není dodržováno. Požadavek - vozba odpovídající smlouvě 
s ČD. Připomínky zašle panu Kafkovi k doplnění do textu dopisu. 
Paní Trambová na jednání ZK dne 22. února 2024 projedná s náměstkem Krákem další postup ve věci 
dopisu a jeho procesní cestu na Ministerstvo dopravy. V příloze zápisu je návrh k doplnění od pana 
Mašína. Dále Jikord ve spolupráci s paní Tetourovou připraví finální podobu dopisu. 
Členové výboru se dohodli na usnesení. 
 
U s n e s e n í   č. 25/2024/DV-25 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
projednal a bere na vědomí 
návrh dopisu zpracovaný společností Jikord adresovaný na Ministerstvo dopravy ČR. 
Hlasování 12/0/0 
 
3)  Různé 
V bodě různé se pan Kákona dotazoval na info o dodávce a nasazení vozů Regiofox. Kdy budou 
nasazeny?  
Kafka – od června dodávka 2 vozidel, zbylá 3 vozidla později. Do prosince budou testovány na trati 
Veselí n/L – České Velenice, od 9.12. nasazeny na trať Tábor – Písek – Strakonice. 
Trambová – termín dokončení mostu v Červené?  
Kafka – předpokládaný termín dokončení konec listopadu 2024. Od 9.12. 2024 (nové grafikony) 
nasazení vozidel. 
Lavička – dotaz na komunikaci Ledenická, jak je ošetřena záležitost týkající se mytí vozidel a čištění 
komunikace?  
Tetourová – komunikace čištěny každodenně, čistící vozy těžko čistí půl metru bláta v deštivém počasí, 
řeší se to opakovaně v závislosti na zhoršeném počasí. 
Tetourová – pan Vrba pozván na duben, dále je v plánu informace o stavbě D4, nové dopravní napojení 
letiště a zkapacitnění průtahu Č. Krumlova – I/39 
 
Hlasování: ano/ne/zdržel se 
 
 

 
Termíny jednání DV na I. pololetí 2024 
 

16. dubna 

11. června 

 

 
Konec jednání: 14:00 hod.  
 
Zapsala:  Ing. Šárka Dupalová, tajemnice    
 
Ověřil:  Ing. arch. Petra Trambová, předsedkyně DV 


